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Press Release 
 
 
Sparkling Snow and Spectacular Polo Action – Snow Polo World Cup St. Moritz 
action continues 
  
St. Moritz, 29 January 2022. A palpable sense of excitement built on the frozen lake of St. Moritz, 
the birthplace of snow polo as the sun rose over the Engadin Mountains of St. Moritz today 
as day two of the three-day competition got underway. It is hard to convey the amazing 
combination of sporting prowess and amazing alpine luxury that the event combines, which 
truly does have ‘something for everybody’.  
  
As ‘The Godfather of Snow Polo’ Reto Gaudenzi, Founder and CEO of the event succinctly describes the 
event as, “The delicious cocktail – a perfectly crafted blend of luxury, nature’s beauty, world-class polo, 
entertainment and friendship”.  And how right he is. The excellent standard of polo displayed yesterday has 
the polo aficionados who have flown in from all over the globe appreciating world-class competition between 
the sport’s elite players. Those interested in the social side of the event have, once again, not been 
disappointed as there is so much to enjoy – seemingly never-ending Perrier-Jouët Champagne, the most lavish 
hospitality areas by Badrutt’s Palace, Ronnie Kessel’s Maseratis whisking guests to and from the luxury hotels 
above the frozen lake, and of course, meeting old friends and making new ones in this truly remarkable venue. 
 
First on to the impeccably groomed arena was Marc Ganzi’s All American team. Bitterly disappointed with the 
result yesterday against Clinique La Prairie they came out guns blazing and the polo pundits had them as ‘the 
ones to watch’ against their opposition today in the form of team Perrier-Jouët. Ganzi’s team has an impressive 
arsenal of firepower, with snow polo firework Nic Roldan, alongside Tommy Biddle, who is one of only four 
USA players to have held a 10 goal arena handicap in the USA, and Benji Daniels. Mr. Ganzi himself holds 
the moniker ‘The Cobra’ for a reason, quick to strike upon on any weakness he has notched up many 
impressive victories, including the US Open. Teamed with the flamboyant play of 8 goal Nic Roldan, Perrier-
Jouët certainly had their work cut out, despite having 8 goal Isidro Strada and 7 goal Valentin Novillo Astrada 
in their ranks, alongside Swiss player Luca Meier and Team Captain, Kutlay Yaprak. 
 
So, out of the traps they came, with World Polo League connecting well in the first half and Perrier-Jouët trying 
to counter, but World Polo League were strong in defence and found their form in the attack as well. Nic 
Roldan, the youngest American player to win The US Open, had certainly had his Weetabix this morning, but 
Perrier-Jouët persisted with strong teamwork and by half-time had added to their scoresheet with a goal from 
Valentin Novillo Astrada. The second half saw World Polo League continue to dominate the throw-ins, taking 
the match by the reins, Nic Roldan carried the ball the length of the field with an impressive volley to score for 
World Polo League. Perrier-Jouët found their form towards the latter half of the match, but they had a mountain 
to climb and despite fighting until the end, World Polo League ran out the deserved winners, 8-3½.  
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Fighting for the first Semi Final place and The President’s Cup, sponsored by Hatecke, saw Clinique La Prairie 
vs Casablanca, with the world’s media’s lenses focused on the polo action and a coveted place in tomorrow’s 
Final there was all to play for. After an impressive performance yesterday, all eyes were on Team Captain 
Dillon Bacon, the American is certainly one to watch, alongside Italian teammate Aristide Faggionato, who is 
also debuting alongside Dillon Bacon in St. Moritz this year. An important pivot in the team is British player 
Max Charlton, winner of The Snow Polo World Cup St. Moritz in 2013, 2014, 2015 and 2020 and this year 
‘Mad Max’ has teamed up once again with 2020 winning teammate Robert Strom, whose trophy cabinet is 
crammed full of European silverware.  
 
Facing them across the ice, Team Casablanca have brought in the big guns with a stellar line-up. Young, 
British player, Jimbo Fewster is no stranger to success, with some of the top English titles under his belt, 
including The Gold Cup. Despite being a newcomer to St. Moritz, Misha Rodzianko is well acquainted with the 
discipline and demands of snow polo, having won the 2016 Moscow Snow Polo Championship. At Number 4, 
this new team has the 10 goal powerhouse of Guillermo ‘Sapo’ Caset, Jr. who is one of the most exciting 
players on the high goal circuit. Team Captain, Ivan Romanovsky and Sapo Caset are well acquainted from 
their time at Moscow Polo Club in 2020. 
 
Just six seconds had passed and already Max Charlton had notched up his first goal of the Semi Final, it was 
clear that Casablanca needed to lock Max Charlton down, but even then the other three Clinique La Prairie 
players were a force to be reckoned with and their impressive horsepower highlighted their dominance early 
on. 2020 victor Robert Strom went from strength to strength in this match, and the French/English combination 
put another goal on the board for Clinique La Prairie with nothing in reply from Casablanca. Clinique La 
Prairie’s strong positioning play left little space for Casablanca to move, although Jimbo Fewster had definitely 
found his snow polo mojo and had some excellent time on the ball. Despite moments of brilliance from 
Casablanca, they failed to take the penalty opportunities that came their way and a flurry of missed penalties 
from Casablanca combined with perseverance from Clinique La Prairie saw a 4½-0 victory for Clinique La 
Prairie and a place in tomorrow’s coveted Final. 
 
Azerbaijan Land of Fire have been on the hunt for a Snow Polo World Cup St. Moritz title since their debut in 
2017, 2020 saw them reach second place and this year they seem determined to blaze a trail to a place in the 
Final. The only stumbling block in between them and the Final were Badrutt’s Palace, 2019 champions, this 
year with the first ever mother/son duo in the form of Melissa and Grant Ganzi, combined with the St. Moritz 
stalwart Alejandro Novillo Astrada and US player, Jason Crowder, who is no stranger to the international polo 
circuit but is this year making his St. Moritz debut.  
 
So, as the wind dropped and the sun’s rays warmed the packed grandstands, the two teams faced each other 
in the second Semi Final of the afternoon. The crowd rose for the Swiss National anthem and Badrutt’s Palace 
secured the first goal of the match with their opponents struggling to get out of their own half. The second 
chukka saw Azerbaijan Land of Fire manage to shut down Badrutt’s Palace’s attempts on goal and following 
up and down action, Adrian Laplacette Jr levelled the scores, 1-1, going into half-time. As DJ Mr Mike provided 
the half-time entertainment, Perrier-Jouët quenched the post-lunch thirst. The second half began with all to 
play for with even scores, but Adrian Laplacette Jr scored in the first 30 seconds to take the lead, 2-1 for the 
boys from Azerbaijan. The second half was full of fast, open play as both teams tried to get ahead, Melissa  
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Ganzi, the only woman to win The Snow Polo World Cup St. Moritz and the only female player competing this 
year, set up the perfect goal for Alejandro Novillo Astrada. Yet, local Engadin player, Tito Gaudenzi replied 
with a spectacular goal to further pull Azerbaijan Land of Fire ahead, with a winning score of 4-2, securing The 
St. Moritz Cup and with it their place in tomorrow’s Final.  
 
So now, all attention turns to tomorrow with the battle for 5th and 6th place taking place between Perrier-Jouët 
and Casablanca at 11.00am, followed by the match to decide 3rd and 4th place between Badrutt’s Palace and 
World Polo League at 12.15pm. Then all eyes will be on the arena to watch the Final at 14.30pm between 
Clinique La Prairie and Azerbaijan Land of Fire, to decide the team to raise the tournament trophy and claim 
the Snow Polo World Cup trophy.  
 
As ever, admission to the grounds of the Snow Polo World Cup St. Moritz is free. 
 
 

All of the matches can be viewed live over the internet at www.pololine.tv 
 

 
 
 
Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2022 
 
Team sponsors Azerbaijan Land of Fire, Badrutt's Palace Hotel, Casablanca, Clinique La Prairie, 

Champagne Perrier-Jouët, and World Polo League 
 
Official outfitter Casablanca 
 
Trophy sponsors Casablanca, CentraLab, Clinique La Prairie, Flexjet, and St. Moritz 
 
Helmet sponsor Flexjet 
 
Official hotels Badrutt’s Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, 

Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Crystal Hotel, Steffani Hotel, 
Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne, Grace Hotels 

 
Official partner hotel Hotel Schweizerhof 
in Zürich 
 
Official restaurants Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA, El Paradiso, HATO 
 
Trophy sponsos   Clinique La Prairie, St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Chopard 
 
Sponsors Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, 

Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, Flexjet (helmet sponsor) 
 
VIP catering Badrutt’s Palace Hotel 
 
Official car Kessel/Maserati 
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Official suppliers Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, 

Cigar Must, Villa Sandi 
 
Official travel agency ONE Luxury 
 
Official medical partner Klinik Gut 
 
Official lab partner CentraLab 
 
Exhibitors Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender 

Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Lagalene Milano, Villa Sandi 
 
Public catering Badrutt’s Palace Hotel & local partners 
 
Supporters Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum 

Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto 
 
Official affiliated club Polo Park & Country Club Zürich 
 
Offical magazines The Polo Magazine, Polo Times 
 
Official TV partner Pololine.tv 
 
Media partners Weltwoche, The Polo Magazine, The Luxury Report, Pololine, Polo International, 

Polo Quarterly, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury, La 
Bocha, good style mag, ClassHorseTV, Polo & Lifestyle The London Magazine, La 
Polo, Polo Lady Magazine, Bespoke Magazine, Excellence Magazine Luxury 

 
 
 
Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd 
1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned 
over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded 
Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained 
continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto 
Gaudenzi (Vice-president and CEO), Arndt Küchel, and Andy Bihrer. Dr Thomas Rinderknecht and Peter A. C. Blum are 
on the Advisory Board; Jürg Reinger is the Managing Director. A well-rehearsed team of local hotels, businesses, and 
experts, the town of St. Moritz and its See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to carry out the tournament. 
For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.  
 

Media office Snow Polo World Cup St. Moritz 
Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com 
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Medienmitteilung 
 
 
Glitzernder Schnee und spektakuläre Polo-Action – Snow Polo World Cup St. Moritz 
geht weiter  
 
St. Moritz, 29. Januar 2022. Die Spannung auf dem gefrorenen St. Moritzersee, dem Geburtsort des 
Snow Polo, war spürbar, als die Sonne über der Engadiner Bergwelt aufging und der zweite 
Tag des dreitägigen Wettbewerbs begann. Es ist schwer, die erstaunliche Kombination aus 
sportlichem Können und alpinem Luxus zu beschreiben, die diese Veranstaltung, die wirklich 
etwas für jeden Geschmack bereithält, bietet. 
 
Der «Godfather of Snow Polo» Reto Gaudenzi, Gründer und CEO der Veranstaltung, beschreibt die 
Veranstaltung kurz und bündig als «einen köstlichen Cocktail – eine perfekt abgestimmte Mischung aus Luxus, 
der Schönheit der Natur, Weltklasse-Polo, Unterhaltung und Freundschaft».  Und wie Recht er damit hat. Das 
ausgezeichnete Niveau des gestern gezeigten Polospiels hat die aus der ganzen Welt angereisten Polofans 
dazu veranlasst, den Weltklassewettbewerb zwischen den Spitzenspielern des Sports zu geniessen. 
Diejenigen, die sich für die gesellschaftliche Seite der Veranstaltung interessierten, wurden wieder einmal 
nicht enttäuscht, denn es gibt so viel zu erleben – Champagner von Perrier-Jouët ohne Ende, die üppigen 
Hospitality-Bereiche von Badrutt's Palace, Ronnie Kessel’s Maseratis, die die Gäste zu den Luxushotels 
oberhalb des zugefrorenen Sees bringen und wieder abholen, und natürlich das Treffen mit alten Freunden 
und das Knüpfen neuer Kontakte an diesem wahrhaft zauberhaften Ort. 
 
Als erstes betrat das All-American-Team von World Polo League um Marc Ganzi die tadellos gepflegte Arena. 
Nach der bitteren Enttäuschung über das gestrige Ergebnis gegen Clinique La Prairie gingen sie voller Elan 
an die Sache heran und wurden von den Experten als «diejenigen, die man im Auge behalten muss» 
bezeichnet, als es heute gegen das Team Perrier-Jouët ging. Ganzis Team verfügt über ein beeindruckendes 
Arsenal an Feuerkraft, mit dem Snow-Polo-Powerhouses Nic Roldan an der Seite von Tommy Biddle, der 
einer von nur vier Spielern in den USA ist, die ein Handicap von 10-Goal in der Arena haben, und Benji Daniels. 
Mr. Ganzi selbst trägt nicht umsonst den Spitznamen «The Cobra», denn er ist schnell dazu bereit, jede 
Schwäche auszunutzen, und er hat bereits viele beeindruckende Siege errungen, darunter auch das US Open. 
Zusammen mit dem überragenden Nic Roldan (8 Goal) hatte Perrier-Jouët ein hartes Stück Arbeit vor sich, 
obwohl sie neben dem Schweizer Luca Meier und Teamkapitän Kutlay Yaprak auch Isidro Strada (8 Goal) 
und Valentin Novillo Astrada (7 Goal) in ihren Reihen hatten. 
 
In der ersten Halbzeit gelang World Polo League ein guter Anschluss, und Perrier-Jouët versuchte zu kontern, 
aber World Polo League war in der Verteidigung stark und fand auch im Angriff zur vollen Form. Nic Roldan, 
der jüngste amerikanische Spieler, der das US Open gewonnen hat, hatte an diesem Morgen sicherlich sein 
Weetabix gegesse. Aber Perrier-Jouët hielt mit einer starken Teamleistung dagegen und konnte bis zur 
Halbzeitpause durch ein Tor von Valentin Novillo Astrada weitere Treffer erzielen. In der zweiten Halbzeit 
dominierte World Polo League weiterhin die Einwürfe und nahm das Spiel in die Hand. Nic Roldan trug den 
Ball über das ganze Feld und erzielte mit einem beeindruckenden Volleyschuss das Tor für World Polo 
League. Perrier-Jouët fand in der zweiten Hälfte des Spiels zu seiner Form zurück, aber es war ein hartes 
Stück Arbeit, und trotz des Kampfes bis zum Schluss gewann World Polo League verdient mit 8:3½. 
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Im Kampf um den ersten Halbfinalplatz und den President's Cup, der von Hatecke gesponsert wurde, trafen 
Clinique La Prairie und Casablanca aufeinander. Die Augen der Weltpresse waren auf das Polospiel gerichtet 
und es ging um einen begehrten Platz im morgigen Finale. Nach einer beeindruckenden Leistung gestern 
waren alle Augen auf Teamkapitän Dillon Bacon gerichtet. Der Amerikaner ist sicherlich einer, den man im 
Auge behalten sollte, zusammen mit seinem italienischen Teamkollegen Aristide Faggionato, der dieses Jahr 
ebenfalls sein Debüt an der Seite von Dillon Bacon in St. Moritz gibt. Ein wichtiger Dreh- und Angelpunkt im 
Team ist der Brite Max Charlton, Gewinner des Snow Polo World Cup St. Moritz in den Jahren 2013, 2014, 
2015 und 2020, und in diesem Jahr hat sich «Mad Max» erneut mit seinem Teamkollegen Robert Strom 
zusammengetan, der 2020 den Titel holte und dessen Trophäenschrank voll mit europäischem Tafelsilber ist. 
 
Das Team Casablanca, das ihnen auf der anderen Seite des Eises gegenübersteht, hat die grossen 
Geschütze aufgefahren und ist mit einer erstklassigen Mannschaft angetreten. Der junge Brite Jimbo Fewster 
ist kein Unbekannter in Sachen Erfolg, denn er hat bereits einige englische Meisterschaften gewonnen, 
darunter den Gold Cup. Obwohl neu in St. Moritz, ist Misha Rodzianko mit der Disziplin und den Anforderungen 
des Snow Polos bestens vertraut, da er 2016 die Moskauer Snow Polo-Meisterschaft gewann. Die Nummer 4 
des neuen Teams ist Guillermo ‘Sapo’ Caset Jr., der mit seinem 10 Goal-Handicap zu den aufregendsten 
Spielern auf dem High Goal Circuit gehört. Teamkapitän Ivan Romanovsky und Sapo Caset kennen sich aus 
ihrer Zeit im Moskauer Polo Club im Jahr 2020. 
 
Es waren gerade einmal sechs Sekunden vergangen, und schon hatte Max Charlton sein erstes Tor im 
Halbfinale erzielt. Es war klar, dass Casablanca Max Charlton in Schach halten musste, aber auch dann waren 
die anderen drei Spieler von Clinique La Prairie eine Macht, mit der man rechnen musste, und ihre 
beeindruckende Pferdestärke unterstrich ihre frühe Dominanz. Der 2020er-Sieger Robert Strom wurde in 
diesem Spiel immer stärker, und die französisch-englische Kombination schoss ein weiteres Tor für Clinique 
La Prairie, ohne dass Casablanca etwas dagegen unternehmen konnte. Das starke Stellungsspiel von 
Clinique La Prairie liess Casablanca nur wenig Raum, obwohl Jimbo Fewster sein Snow-Polo-Mojo gefunden 
hatte und einige Male hervorragend am Ball war. Trotz einiger Glanzmomente von Casablanca gelang es 
ihnen nicht, die sich ihnen bietenden Elfmeterchancen zu nutzen, und eine Reihe von verschossenen 
Elfmetern von Casablanca in Kombination mit der Beharrlichkeit von Clinique La Prairie führte zu einem 4½:0-
Sieg für Clinique La Prairie und einem Platz im morgigen Finale. 
 
Azerbaijan Land of Fire ist seit dem Debüt 2017 auf der Jagd nach dem Titel im Snow Polo World Cup St. 
Moritz. 2020 erreichten sie den zweiten Platz und dieses Jahr scheinen sie entschlossen zu sein, sich einen 
Weg ins Finale zu bahnen. Der einzige Stolperstein zwischen ihnen und dem Finale waren Badrutt's Palace, 
die Sieger von 2019, in diesem Jahr mit dem ersten Mutter-Sohn-Duo in Form von Melissa und Grant Ganzi, 
zusammen mit dem St. Moritz-Routinier Alejandro Novillo Astrada und dem US-Spieler Jason Crowder, der 
im internationalen Polosport kein Unbekannter ist, aber in diesem Jahr sein Debüt in St. Moritz gibt. 
 
Als der Wind nachliess und die Sonnenstrahlen die vollbesetzten Tribünen erwärmten, standen sich die beiden 
Teams im zweiten Halbfinale des Nachmittags gegenüber. Das Publikum erhob sich zur Schweizer 
Nationalhymne, und Badrutt's Palace erzielte das erste Tor des Spiels, während sich der Gegner kaum aus 
der eigenen Hälfte befreien konnte. Im zweiten Chukka gelang es Azerbaijan Land of Fire, die Torversuche 
von Badrutt's Palace zu unterbinden, und nach einem Auf und Ab glich Adrian Laplacette Jr. zum 1:1 aus,  
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womit es in die Halbzeit ging. Während DJ Mr. Mike für die Halbzeitunterhaltung sorgte, löschte Perrier-Jouët 
den Durst nach dem Mittagessen. Die zweite Halbzeit begann mit einem ausgeglichenen Spielstand, doch 
Adrian Laplacette Jr. traf bereits nach 30 Sekunden zur 2:1-Führung für die Jungs aus Azerbaijan. Melissa 
Ganzi, die einzige Frau, die den Snow Polo World Cup St. Moritz je gewonnen hat und die einzige weibliche 
Spielerin, die in diesem Jahr antrat, bereitete das perfekte Tor für Alejandro Novillo Astrada vor. Doch der 
Engadiner Tito Gaudenzi antwortete mit einem spektakulären Tor und brachte Azerbaijan Land of Fire mit 4:2 
in Führung und sicherte sich damit den St. Moritz Cup und damit den Einzug ins morgige Finale.  
 
Nun richtet sich alle Aufmerksamkeit auf das morgige Spiel um Platz 5 und 6 zwischen Perrier-Jouët und 
Casablanca um 11.00 Uhr, gefolgt vom Spiel um Platz 3 und 4 zwischen Badrutt's Palace und World Polo 
League um 12.15 Uhr. Dann werden alle Augen auf die Arena gerichtet sein, um um 14.30 Uhr das Finale 
zwischen Clinique La Prairie und Azerbaijan Land of Fire zu sehen, um das Team zu bestimmen, das die 
Turniertrophäe in die Höhe reckt und den Snow Polo World Cup gewinnt.  
 
 

Alle Partien können auf www.pololine.tv via Internet Live Stream geschaut werden. 
 

 
 
Sponsoren und Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2022 
 
Team Sponsoren Azerbaijan Land of Fire, Badrutt’s Palace Hotel, Casablanca, Clinique La Prairie, 

Champagne Perrier-Jouët und World Polo League 
 
Offizieller Ausrüster Casablanca 
 
Trophy Sponsoren Casablanca, CentraLab, Clinique La Prairie, Flexjet und St. Moritz 
 
Helm Sponsor Flexjet 
 
Offizielle Hotels Badrutt’s Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, 

Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel 
Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne, Grace Hotels 

 
Offizielles Partner- Hotel Schweizerhof 
Hotel Zürich 
 
Offizielle Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA, El Paradiso, HATO 
Restaurants 
 
Trophy Sponsoren Clinique La Prairie, St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Chopard 
 
Sponsoren Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, 

Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, Kessel, Flexjet 
(Helmsponsor) 

 

http://www.pololine.tv/
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VIP Catering  Badrutt’s Palace 
 
Official Car  Kessel/Maserati 
 
Offizielle Lieferanten Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, Cigar 

Must, Villa Sandi 
 
Offizielle Reiseagentur ONE Luxury 
 
Medical Partner Klinik Gut 
 
Official Lab Partner CentraLab 
 
Aussteller  Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender 

Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Lagalene Milano, Villa Sandi 
 
Publikums-Catering Badrutt’s Palace Hotel & lokale Partner 
 
Supporter  Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum 

Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto 
 
Official Affiliated Polo Park & Country Club Zürich 
Club  
 
Offizielle Magazine The Polo Magazine, Polo Times 
 
Offizieller TV Partner Pololine.tv 
 
Media partners Weltwoche, The Polo Magazine, The Luxury Report, Pololine, Polo International, Polo 

Quarterly, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury, La Bocha, 
good style mag, ClassHorseTV, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Polo 
Lady Magazine, Bespoke Magazine, Excellence Magazine Luxury 

 
 
Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG 
Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten 
Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo 
Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, 
um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen 
aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Vizepräsident und CEO), Arndt Küchel und Andy Bihrer. Mitglieder des 
Advisory Board sind Dr. Thomas Rinderknecht und Peter A. C. Blum, Managing Director ist Jürg Reinger. Durchgeführt 
wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team aus lokalen Hotels, Unternehmen und 
Fachspezialisten, der Gemeinde und ihrer See Infra AG. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com. 
 
 
Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz 
Katja Grauwiler  +41 79 684 88 53  media@snowpolo-stmoritz.com 

http://www.snowpolo-stmoritz.com/
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